
Protokół z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy w Przyrowie, 

z dnia 29 listopada 2022 roku 

 
ad. 1.  Otwarcie sesji. 
 
Sesję Rady Gminy w Przyrowie o godz. 13-tej otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy  

Maria Stępień.  

ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Nastąpiło sprawdzenie listy obecności, po którym Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca przywitała radnych, Wójta Gminy, Panią Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią 

Skarbnik oraz pracowników merytorycznych Urzędu Gminy i wszystkich, którzy oglądają obrady na 

żywo. 

ad . 3. Przyjęcie  porządku obrad. 

Radni w materiałach sesyjnych otrzymali proponowany porządek obrad (w załączeniu).  

Za przyjęciem Porządku obrad radni głosowali jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad . 4. Przyjęcie Protokołu XXXVII uroczystej sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca poinformowała, że wersja papierowa protokołu znajduje się w Biurze Rady.  

Do Protokołu z XXXVII uroczystej sesji Rady Gminy, uwagi nie zostały zgłoszone.  

Za przyjęciem Protokołu z XXXVII uroczystej sesji Rady Gminy, radni głosowali jednogłośnie 

(Protokół głosowania w załączeniu).  

ad. 5.  Informacja Wójta o działalności w okresie między sesjami  

Wójt przedstawił informację międzysesyjną za okres od 21 października 2022 r. do dnia sesji. 

Poinformował zebranych o spotkaniach, w których uczestniczył w tym okresie. Poprosił również 

Panią Wicewójt o uzupełnienie tej informacji. 

ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady w sprawie korespondencji wpływającej do 

Rady Gminy według jej kompetencji 

Przewodnicząca przedstawiła korespondencję, która w okresie międzysesyjnym wpłynęła  

do Biura Rady, według jej kompetencji.  

Poinformowała również, że te i pozostałe pisma które wpłynęły, a nie są rozpatrywane przez Radę, 

są dostępne dla osób zainteresowanych w Biurze Rady. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

ad. 7.  Informacja Wójta o sposobie realizacji interpelacji Radnych. 

Wójt poinformował zebranych w jaki sposób zostały zrealizowane interpelacje, które wpłynęły do 

niego w okresie międzysesyjnym. 



ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 – 

referent Dyrektor ZSP w Przyrowie – Halina Trojak, Dyrektor NSP – Regina Deska. 

Dyrektor ZSP w Przyrowie – Halina Trojak oraz Dyrektor NSP – Regina Deska przedstawiły 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przyrów na lata 2022-2030 – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XXXVIII/234/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta 14 głosami „za”, nie było głosów „przeciw”, 1 osoba 

„wstrzymała się” (Protokół głosowania w załączeniu). 

 

ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie – referent Skarbnik Ewelina 

Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/235/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta 14 głosami „za”, nie było głosów „przeciw”, 1 osoba 

„wstrzymała się” (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego – referent Skarbnik 

Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/236/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

 

ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia podatku od nieruchomości i zwolnień 

od tego podatku  – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/237/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  



15 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych  – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/238/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek kalkulacyjnych 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na rok 2023   – 

referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/239/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę do realizacji zadania 

Województwa Śląskiego polegającego na zarządzaniu przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich na terenie Gminy 

Przyrów – referent Justyna Pelikan. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/240/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej powołania 

młodzieżowej rady gminy – referent Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i 

petycji. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Na posiedzeniu sesji został omówiony przez Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i 

petycji – Panią Elżbietę Ślęzak-Zawadzką. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVIII/241/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

15 radnych – została podjęta 13 głosami „za”, nie było głosów „przeciw”, 2 osoby 

„wstrzymały się” (Protokół głosowania w załączeniu). 



ad. 17. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych – referent 

Przewodniczący Rady Gminy Przyrów. 

Przewodniczący Rady Gminy Przyrów – Pani Maria Stępień przedstawiała analizę oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Przyrów za rok 2021. 

ad. 18. Komunikaty i wolne wnioski 

Pani Wicewójt przedstawiła szczegółową informację dotyczącą sprzedaży węgla dla mieszkańców 

przez gminę Przyrów. 

Radny Stanuchiewicz dopytał jaki rodzaj groszku będzie sprzedawany. 

Pani Wicewójt udzieliła odpowiedzi na pytanie. 

Radny Auguściak zapytał o cenę węgla który jest sprzedawany przez Gminę. 

Wójt odpowiedział na pytanie. 

Radni wystąpili z następującymi interpelacjami i wnioskami: 

• Radna Wierciochowicz: 

- ograniczenie prędkości na ul. Ogrodowej; 

- czy jest możliwość podłączenia do oczyszczalni gospodarstw zlokalizowanych po drugiej 

stronie rzeki; 

• Radna Żmuda – zmiana godzin odjazdu autobusów na linni powiatowej; 

• Radny Auguściak – czy jest możliwość informowania pasażerów o opóźnieniach autobusów; 

• Radny Stanuchiewicz – poruszył problem z parkowaniem w Rynku oraz przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Przyrowie; 

• Radny Bochenek – wjazdy autobusów linii powiatowych do Sygontki; 

Wójt i Pani Wicewójt udzielili informacji na zadane pytania. 

Wójt poinformował o kolejnych działaniach w kwestii odzyskania praw miejskich dla miejscowości 

Przyrów. Poinformował również, że otrzymał prośbę o pomoc i wsparcie od dyrektorki przedszkola 

w gminie Zawalia na Ukrainie. 

Radny Nowak – prośba aby zaparkowane samochody na przystanku PKP w Staropolu nie blokowały 

drogi. 

Pani Przewodnicząca oraz Wójt złożyli życzenia świąteczne. 

ad . 19.  Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Rady podziękowała zebranym  

za uczestnictwo w obradach i zamknęła XXXVIII sesję Rady Gminy w Przyrowie. 

 

 

Protokółowała: Justyna Pelikan 
 
 
 

Relacja z obrad dostępna jest na stronie: https://przyrow.sesja.pl  

https://przyrow.sesja.pl/

